



NANCY BARGMANN  
ຜູ້ອໍານວຍການ

ລັດຄາລິຟໍເນຍ—ອົງການບໍລິການສຸຂະພາບ ແລະ ມະນຸດ  
**ພະແນກພັດທະນາການບໍລິການ**  
1215 O Street, Sacramento, CA 95814  
[www.dds.ca.gov](http://www.dds.ca.gov)



GAVIN  
NEWSOM  
ຜູ້ວ່າການລັດ

ວັນທີ 30 ມິຖຸນາ 2023

ເຖິງ: ບັນດາຜູ້ອໍານວຍການສູນພາກພື້ນ

ເລື່ອງ: ໂຄງການກຳນົດດ້ວຍຕົນເອງ: ແຜນການແບບເອົາຄົນເປັນໃຈກາງທຳອິດ ແລະ ຄຳແນະນຳການຊ່ວຍເຫຼືອການປ່ຽນຜ່ານກ່ອນການລົງທະບຽນ ພາກຂະຫຍາຍສຸດທ້າຍ

ພະແນກບໍລິດ້ານການພັດທະນາ (ພະແນກ) ວັນທີ 28 ກໍລະກົດ 2022

ໄດ້ອະທິບາຍເຖິງການບໍລິການທີ່ມີໃຫ້ຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມໂຄງການກຳນົດດ້ວຍຕົນເອງ (SDP) ທີ່ມີທ່າແຮງ ແລະ ຄອບຄົວຂອງເຂົາເຈົ້າທີ່ໄດ້ສຳເລັດການປະຖົມນິເທດຂອງ SDP ແລະ ຜູ້ທີ່ກຳລັງປ່ຽນໄປສູ່ການລົງທະບຽນໃນ SDP. ພະແນກໄດ້ອອກຄຳແນະນຳເພີ່ມເຕີມໃນ ວັນທີ 2 ທັນວາ 2022 ເພື່ອຂະຫຍາຍວັນທີໃຫ້ກັບທັງສອງທາງເລືອກ A ແລະ B (ອະທິບາຍຂ້າງລຸ່ມນີ້) ສຳລັບການສະໜັບສະໜູນຕົນເອງ ແລະ ການພັດທະນາອຸດການຂາຍທີ່ເປັນມາດຕະຖານ. ອຸດການຂາຍທີ່ເປັນມາດຕະຖານໄດ້ໃຫ້ໃນຄຳແນະນຳ ວັນທີ 20 ມີນາ 2023.

- ທາງເລືອກ A: ມີໃຫ້ສູງເຖິງ \$2,500 ສຳລັບການວາງແຜນເບື້ອງຕົ້ນທີ່ເອົາບຸກຄົນເປັນໃຈກາງ ແລະ ການສະໜັບສະໜູນການປ່ຽນຜ່ານໂດຍການຊື້ການຈ່າຍເງິນຄືນ (ລະຫັດບໍລິການ 024) ຫຼື ຜ່ານຜູ້ໃຫ້ບໍລິການດ້ານການວາງແຜນທີ່ເອົາບຸກຄົນເປັນໃຈກາງ.
- ທາງເລືອກ B: ມີໃຫ້ສູງເຖິງ \$1,000 ສຳລັບການວາງແຜນເບື້ອງຕົ້ນທີ່ເອົາບຸກຄົນເປັນໃຈກາງ ໂດຍການຊື້ການຈ່າຍເງິນຄືນ (ລະຫັດບໍລິການ 024) ແລະ ສູງເຖິງ 40 ຊົ່ວໂມງຂອງການສະໜັບສະໜູນດ້ວຍຕົນເອງ (ລະຫັດບໍລິການ 099).

ຈຸດປະສົງຂອງການຕອບກັບນີ້ ແມ່ນເພື່ອສະໜອງວັນຕໍ່ອາຍຸສຸດທ້າຍຂອງທາງເລືອກ A, ເພື່ອອະນຸຍາດໃຫ້ມີເວລາເພີ່ມເຕີມສຳລັບສູນພາກພື້ນໃຫ້ກັບຜູ້ໃຫ້ບໍລິການຂອງຜູ້ສະໜອງການແນະນຳຕົນເອງ (ລະຫັດບໍລິການ 099) ແລະ ເພື່ອຊີ້ແຈງຂໍ້ກຳນົດການຮຽກເກັບເງິນສຳລັບການປ່ຽນຜ່ານກ່ອນການລົງທະບຽນ. ຜ່ານທາງເລືອກ A ສຳລັບໄລຍະເວລາຂອງການຂະຫຍາຍ. ວິທີການອື່ນເພື່ອຮັບປະກັນການລົງທະບຽນໃຫ້ທັນເວລາຂອງຜູ້ບໍລິໂພກທີ່ສົນໃຈເຂົ້າໄປໃນ SDP ອາດຈະປະກອບມີການສະໜັບສະໜູນທີ່ສະໜອງໃຫ້ໂດຍກົງໂດຍສູນພາກພື້ນ ຫຼື ຜ່ານກອງທຶນ SDP ທີ່ມີໃຫ້ກັບຄະນະກຳມະການທີ່ປຶກສາອາສາສະໝັກທ້ອງຖິ່ນ.

**ການຂະຫຍາຍທາງເລືອກສຳລັບການສະໜັບສະໜູນການປ່ຽນຜ່ານກ່ອນການລົງທະບຽນສຸດທ້າຍ**

- ທາງເລືອກ A ຈະຍັງຄົງເປັນທາງເລືອກທີ່ມີຢູ່ຈົນຮອດວັນທີ 31 ທັນວາ 2023 ເທົ່ານັ້ນ.
- ມີຜົນບັງຄັບໃຊ້ຕັ້ງແຕ່ວັນທີ 1 ມັງກອນ 2024, ທາງເລືອກ A ຈະບໍ່ສາມາດໃຊ້ໄດ້ອີກຕໍ່ໄປ ແລະ ບໍ່ມີທາງເລືອກອື່ນທີ່ສະທ້ອນທາງເລືອກ A ຕາມທີ່ອະທິບາຍໄວ້ໃນຄຳແນະນຳໃນຄັ້ງ ວັນທີ 28 ກໍລະກົດ 2022.
- ທາງເລືອກ B, ຍັງຄົງເປັນທາງເລືອກທີ່ມີຢູ່ ແລະ ຈະກາຍເປັນທາງເລືອກດຽວທີ່ມີຜົນບັງຄັບໃຊ້ຕັ້ງແຕ່ວັນທີ 1 ກໍລະກົດ 2023.

**ຂໍ້ກຳນົດບິນເກັບເງິນຊ່ວຍເຫຼືອໄລຍະປ່ຽນຜ່ານກ່ອນການລົງທະບຽນ**

ສຳລັບການບໍລິການທີ່ສະໜອງໃຫ້ໃນ ຫຼື ຫຼັງວັນທີ 1 ກໍລະກົດ 2023, ພາຍໃຕ້ທາງເລືອກ A ຫຼື ທາງເລືອກ B, ການບໍລິການການວາງແຜນເບື້ອງຕົ້ນທັງໝົດທີ່ເອົາບຸກຄົນເປັນໃຈກາງ ແລະ

ການສະໜັບສະໜູນການປ່ຽນຜ່ານໂດຍການຊື້ການລ່າຍເງິນຄືນ (ລະຫັດບໍລິການ 024)  
ຈະຕ້ອງຕອບສະໜອງຂໍ້ກຳນົດການຮຽກເກັບເງິນທີ່ລະບຸໄວ້ຂ້າງລຸ່ມນີ້.

ບັນດາຜູ້ອໍານວຍການສູນພາກພື້ນ  
ວັນທີ 30 ມິຖຸນາ 2023  
ໜ້າທີສອງ

ໃບຮຽກເກັບເງິນສໍາລັບການຊື້ການຈ່າຍເງິນຄືນຈະຕ້ອງລວມມີຢ່າງໜ້ອຍ, ສິ່ງຕໍ່ໄປນີ້  
(ເບິ່ງເອກະສານຄັດຕິດສໍາລັບແມ່ແບບຕົວຢ່າງ):

- ອັດຕາບິນປະຈໍາຊົ່ວໂມງ
- ວັນທີຂອງແຕ່ລະການບໍລິການ/ງານທີ່ໃຫ້ມາ
- ລາຍລະອຽດການບໍລິການ/ການປະຕິບັດງານ
- ຈໍານວນເວລາທີ່ໃຊ້ກັບ ແຕ່ລະການບໍລິການ/ວຽກງານ ທີ່ໃຫ້ມາ  
ສໍາລັບໄລຍະເວລາຂອງໃບຮຽກເກັບເງິນ ແລະ ຮອບວຽນຄ່າໃຊ້ຈ່າຍຂອງວຽກງານນັ້ນ

ຖ້າຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມ ແລະ/ຫຼື ຄອບຄູ່ຂອງເຂົາເຈົ້າມີຄໍາຖາມກ່ຽວກັບເລື່ອງນີ້,  
ເຂົາເຈົ້າຕ້ອງຕິດຕໍ່ສູນພາກພື້ນຂອງເຂົາເຈົ້າ. ຄໍາຖາມຈາກສູນພາກພື້ນຄວນສົ່ງໂດຍກົງໄປໃຫ້ [sdp@dds.ca.gov](mailto:sdp@dds.ca.gov).

ດ້ວຍຄວາມເຄົາລົບ,

ຕົ້ນສະບັບລົງນາມໃດຍ:

ບອ. VICKI L. SMITH  
ຮອງຜູ້ອໍານວຍການ  
ຂະແໜງການພັດທະນານະໂຍບາຍ ແລະ ແຜນງານ

ເອກະສານຄັດຕິດ

ສໍານຳເຖິງ: ບັນດາຜູ້ບໍລິຫານໃນສູນພາກພື້ນ  
ບັນດາຜູ້ອໍານວຍການສູນພາກພື້ນຂອງການບໍລິການຜູ້ບໍລິໂພກ  
ບັນດາຜູ້ອໍານວຍການຝ່າຍບໍລິການຊຸມຊົນຂອງສູນພາກພື້ນ  
ບັນດາສະມາຄົມໜ່ວຍງານຂອງສູນປະຈໍາເຂດ  
ສະພາແຫ່ງລັດວ່າດ້ວຍຄວາມພິການດ້ານພັດທະນາການ  
Nancy Bargmann, ພະແນກພັດທະນາການບໍລິການ  
Brian Winfield, ພະແນກບໍລິດ້ານການພັດທະນາ  
Carla Castañeda, ພະແນກບໍລິການພັດທະນາ  
Ernie Cruz, ພະແນກບໍລິການດ້ານການພັດທະນາ  
Jim Knight, ພະແນກບໍລິການດ້ານການພັດທະນາ  
Suzy Requarth, ພະແນກບໍລິການດ້ານການພັດທະນາ  
Kathleen Dempsey, ພະແນກບໍລິການດ້ານການພັດທະນາ